
Hoe zit het met de centen?
De begroting 2024–2026 werd opgesteld en wordt ter goedkeuring voorgelegd aan 
de gemeenteraad van eind december. Net zoals vele andere gemeenten zitten we met 
verhoogde kosten door inflatie, door prijsstijgingen bij onze leveranciers en door de 
verhogingen van de personeelsuitgaven. Maar … we geven nog steeds minder geld uit 
dan er binnenkomt! Daardoor blijft er voldoende marge voor onverwachte tegen-
vallers of opportuniteiten. De volgende beleidsperiode kan met gezonde financiën 
aangevat worden, zonder te moeten snijden in budgetten en zonder belastingver-
hoging. Knap werk van N-VA-schepen Katleen D’Haese!

Politie HerKo krijgt meer middelen
Samen met HerKo en de gemeente Kortenberg voerden we intensieve besprekingen 
over de toekomst van onze politie. Door de schaarste op de arbeidsmarkt moeten we 
alles uit de kast halen om nieuwe mensen aan te trekken. In Brussel kan men rekenen 
op voordelige premiestelsels en in grote politiezones op interessante carrièrepaden. 
We bieden een taalpremie zodat de kennis van het Frans in ons korps toeneemt, we 
versterken de administratieve dienst zodat er tijd vrij komt voor straatwerk en we 
starten met de uitbouw van een aparte verkeersdienst. Daardoor groeit de interesse 
van nieuwe kandidaat-politiemensen in onze zone, waardoor de instroom verhoogt. 
De verkeersdienst zal zich alleen toeleggen op het verkeer in onze gemeenten, waar-
door dat een hoofdtaak wordt in plaats van een nevendienst. Veiligheid is op alle 
vlakken een kerntaak, daar gaan we voor.

Schepen Stijn op de planken
Een klooster, financiële problemen, een koffer met geld die uit de hemel valt en de 
goddelijke “heer Stijn” die af en toe tussenbeide moet komen … onze schepen staat op 
de planken en doet dat goed. Leuk om hem bezig te zien!

Wie een kuil graaft ...

Vroeger hingen we de Palestijnse 
vlag uit aan het gemeentehuis. 
We toonden ons solidair met het 
Palestijnse volk in hun strijd naar 
zelfbeschikking. 

Maar in december 2022 struikelden 
de oppositiepartijen Groen en Voor-
uit over de Vlaamse strijdvlag! Die 
werd uitgehangen naar aanleiding 
van een gespreksavond met Theo 
Francken en Jean-Marie Dedecker. 
De Vlaamse strijdvlag ... neen, dat 
kon niet volgens Pact3020: een po-
litieke vlag, een lelijke vlag, een vlag 
die de neutraliteit van de dienstver-
lening zou aantasten. 

Zijn sommige volkeren dan ‘beter’ 
dan andere? Het reglement moest 
en zou aangepast worden met 
een verbod op politieke vlaggen. 
Vandaag komt uit diezelfde middens 
de vraag om opnieuw de Palestijnse 
vlag uit te hangen. Tja, nu vallen ze 
in hun eigen kuil!

Wij werken rustig verder aan uw 
mooie gemeente. En ja, besturen 
is niet altijd sexy. Besturen is vaak 
saai. Maar het is wel dàt werk dat 
de fundamenten van onze gemeen-
te sterker maakt, robuuster en 
standvastig. Dat is uw garantie op 
een fi nancieel gezonde en sterke 
gemeente!

Er is geen magische formule: 
gewoon hard werken, gezond 
verstand, aanspreekbaarheid en 
nabijheid.

Astrid Pollers
Burgemeester

“Ja ik ben een cijfervreter … omdat uw geld 
dat waard is!”
Katleen D’Haese, Schepen

“Ik ga vaak naar toneel kijken, op het podium 
staan is ook heel leuk.”
Stijn Van Meerbeeck, Schepen 

“Onze inwoners moeten kunnen rekenen op 
onze politie, dat is een kerntaak!”
Bart Michiels, Politieraadslid
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Verkiezingen juni 
2024: nieuwe locatie
Het nieuwe sportcentrum Bart Swings is een 
grote stimulans voor het sportgebeuren in onze 
gemeente. De grote zaal is multifunctioneel. We 
gebruikten hem al eens als opvangplaats voor 
schoolkinderen bij een onverwachte evacuatie. 
In juni 2024 toveren we hem om tot stem-
lokaal. Daardoor kunnen we de site van De 
Wildeman verlaten. Het grote voordeel van Bart 
Swings is de toegankelijkheid: geen trappen, 
geen drempels, alles gelijkvloers. Er is voldoende 
capaciteit om kiezers te ontvangen het biedt een 
comfortabele omgeving aan de medewerkers. En 
achteraf … een drankje in Bar Swings. 
Ideaal, toch?

Verkenningsnota voor 
nieuw mobiliteitsplan 
bijna klaar
Onderzoeksbureau Vectris rondde de eerste fase van 
de verkenningsnota bijna af: het analyseren van de 
(verkeers)ruimte en de verkeersstromen in Herent, het 
identificeren van de blinde vlekken en een bevraging 
van onze inwoners. 896 inwoners namen deel aan de 
enquête. Om het beeld nog verder te verfijnen komt 
er een herkomst- en bestemmingsonderzoek, waarbij 
op vier plaatsen in de gemeente telpunten staan om in 
kaart te brengen van waar het verkeer komt en naar 
waar het rijdt. Na afwerking van de verkenningsnota 
start het bureau met de uitwerking van verkeersscena-
rio’s. Die verwachten we in het voorjaar van 2024.

Opfrissen kloostertuin Dorpsplein Veltem
De zusters wonen in hun nieuwe assistentiewoningen en de secundaire school VELD ging van start op 1 september. Tijd dus 
om ook de kloostertuin onder handen te nemen: de paden bijwerken, de haagjes knippen, de bomen snoeien, de zitbanken 
proper maken en de bakstenen muur de nodige aandacht schenken. De gemeente neemt – in samenspraak met de zusters – 
alle taken op zich. Zo kunnen al onze inwoners genieten van een rustig hoekje op een historische plek in het centrum van 
Veltem.

Afbraak verkrotte 
woning Broekveldstraat 
biedt extra groen
De gemeente is eigenaar van de woning op de hoek van 
de Broekveldstraat en de Notelarenweg. Die werd – tot 
ieders tevredenheid – jarenlang ingezet als nood-
woning. Nu is de woning versleten waardoor ze al een 
tijdje leegstaat. We gaan de woning afbreken, waardoor 
er ruimte vrijkomt om het zicht op het kruispunt te 
verbeteren, de stoep te verbreden en extra parkeerplaat-
sen aan te leggen. Er zal zelfs plaats zijn voor zitbanken 
en boomaanplant. Er komt dus extra groen in de 
straat!

Vlaams Parlementslid 
Arnout Coel ijvert voor 
fi etstunnel/brug E314
Herent is vragende partij om het fietstraject via het 
Wingat van en naar Leuven beter uit te werken, zodat 
fietsers conflictvrij en zonder lang wachten kunnen 
rijden. Er werden al verschillende versies van plannen 
opgemaakt, en nu ligt er een fietstunnel/brug voor. 
We vroegen aan N-VA-parlementslid Arnout Coel om 
de druk op het Agenstchap Wegen en Verkeer hoog te 
houden, zodat de voortgang van het dossier gegaran-
deerd blijft. Bedankt Arnout!

“Eindelijk een toegankelijk 
stemlokaal in Herent. 
Dat is fi jn!”
Marc Debusscher, Gemeenteraadslid 

“Het verkeer in ons dorp in 
goede banen leiden is een 
grote uitdaging: plaats 
voor fi etsers en voetgangers, 
maar ook voor auto’s.”
Tobias Vyncke, Voorzitter 

“Stap voor stap verfraaien we de dorpskern van Veltem, 
ik ben fi er!”
Karl Boumans, Bestuurslid

“Meer zitbanken in onze
straten om te rusten of
een babbeltje te slaan,
prima idee!”
Veva Castel, Bestuurslid

“We werken aan een
veilige fi etsverbinding
naar Leuven.”
Arnout Coel, Vlaams Parlementslid

“Eindelijk een toegankelijk 

Goed gedaan: troostconcert op begraafplaats
In de gesprekken die we voerden over de herinrichting van de begraafplaatsen kwam vaak de nood aan gedenkrituelen naar 
voren. Het samenzijn en samen beleven geeft een warm gevoel van verbinding op een moment dat het verlies extra hard aan-
voelt. Op 1 november organiseerden we een troostconcert op de begraafplaats van Herent. Een uur lang luisterden we naar 
ingetogen muziek. Het minder aangename weer hield onze inwoners niet tegen om aanwezig te zijn. Volgend jaar opnieuw!

“Muziek verbindt en geeft troost, zeker bij rouw en verlies.”
Annelies Smets, Gemeenteraadslid

Inclusieve kinderopvang in Herent?
Iedereen weet dat het aantal plaatsen in de kinderopvang onder druk staat. Herent scoort met 62 procent ruim boven het 
Vlaamse cijfer, maar dat is geen reden om achterover te leunen. N-VA-schepen Stijn Van Meerbeeck zoekt actief mee naar 
mogelijkheden om bijkomende plaatsen te creëren en brengt potentiële partners met elkaar in contact. De plannen voor een 
inclusieve kinderopvang – waar ook kinderen met een beperking terecht kunnen – krijgen steeds meer vorm. Door te 
investeren in de uitbouw van een nieuwe locatie, helpen we Herentse ouders in hun zoektocht naar opvang. Hopelijk kunnen 
we binnenkort een lintje knippen!

“Bijkomende plaatsen in kinderopvang waar alle 
kinderen terecht kunnen, we werken eraan.”
Stijn Van Meerbeeck, Schepen

Komt het muziekconservatorium naar Herent?  
In Herent wordt heel actief muziek geleerd en gemaakt, in alle genres en door inwoners van alle leeftijden. Het is al een jaren-
lange droom om het officiële muziekonderwijs in Herent mogelijk te maken. Nu moeten onze kinderen daarvoor nog naar 
Leuven. Vanaf 6 jaar kunnen kinderen muziekinitiatie volgen, vanaf 8 jaar start de verplichte muziekvorming. De Wildeman 
biedt goede klaslokalen, dus dat is al in orde. Wordt vervolgd.
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VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


